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本網站已改版，舊有連結已失效
		





OIA website is updated, the URL in not available.
		






The website of the NDHU Office of International Affairs  has been redesigned recently.  Please use the new website to get information.
The old version website still can be used and the URL changed to https://b027.ndhu.edu.tw (Only updated until 2019/09/11)
If some information or links are not incorrect (ex:too old, not updated) or invalid on new website, please connect us.
We are sorry this caused you any inconvenience.
If you get any problem on new website, please call +886-3-890-5112 (International Recruitment and Admissions Division)
New website URL：https://oia.ndhu.edu.tw
Old  website URL：https://b027.ndhu.edu.tw
國際事務處網站於近日改版，重新設計視覺與RWD版面以符合現代樣式，提升本處專業與形象。
如要找尋最新資料，請從新版網站進入。舊版網頁依然可以查詢使用，網址變更為https://b027.ndhu.edu.tw，資料僅更新至2019/09/11。
造成您的不便，敬請見諒，如有相關問題，請洽詢國際事務處 國際宣傳與招生組 李莉莉組員(分機5112)。
新版網站網址：https://oia.ndhu.edu.tw 
舊版網站網址：https://b027.ndhu.edu.tw
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關於國際事務處 About Us
			


[image: ]
			本處於2012年8月1日成立，現有「國際合作」、「國際招生」、「國際學生」等三組以及「國際專修部」，負責推動本校國際化各項業務，藉由各組配合與協調，提供效率且友善校園，營造優質學習環境。除此之外，面對國際化潮流的躍昇與挑戰，亦培育出諸多位傑出赴外交換生，同時致力於海外招生宣傳，以招收世界各地優秀學子，並藉由增加本地生與境外生交流接觸的機會，不僅使校園國際化，亦培養本地學生成為國際人，落實「在東華看見世界，讓世界認識東華」之國際化目標。




			Office of International Affairs (OIA) was established on August 1, 2012 and is currently composed of the following four divisions:  International Cooperation Division, International Admissions Division, International Students Division, and International Foundation Program. The Office is responsible for the promotion of international services of the university. Through coordinated efforts of the respective divisions, we are able to provide high efficiency and a friendly environment with the goal of creating a superior learning environment.




			


聯絡資訊 Contact Us
			地址：974-301 花蓮縣壽豐鄉大學路二段1號  行政大樓601室

Address：Room 601, Administration Building, No. 1, Sec. 2, Da Hsueh Rd. Shoufeng, Hualien 974301, Taiwan, R.O.C.

◆處本部 / Office of International Affairs

TEL：+886-3-8905171、5173、5174

FAX：+886-3-8900170

E-mail：oia@gms.ndhu.edu.tw

◆國際合作組 / International Cooperation Division

TEL：+886-3-890-5107、5108、5109

E-mail：ice@gms.ndhu.edu.tw

◆國際招生組 / International Admissions Division

TEL：+886-3-890-5112、5114

E-mail：admission@gms.ndhu.edu.tw

◆國際學生組 / International Students Division

TEL：+886-3-890-5117、5118、5119

E-mail：issa@gms.ndhu.edu.tw

◆國際專修部 / International Foundation Program

TEL：+886-3-890-5171

E-mail：foundation@gms.ndhu.edu.tw
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